

Algemene Ledenvergadering Reddingsstation Warder



Datum : 18 februari 2016
Tijdstip : 19.30 uur
Locatie : Reddingsstation

Aanwezig

Bestuur:

Ed Doesburg (voorzitter)
Frank ten Wolde (penningmeester)
Mariëlle Blok (secretaris)
Franz Walch (vice-secretaris)
Genno Barends (bestuurslid)

Overige leden:

Michael Montagne	Glenn Brondgeest
Paul Scheers	Peter Korver
Frans Langkemper	Edwin Arzoni
Gerard de Rooter	Johan Buijs
Johan Tuijp	Jim Buisman
Eric Weiffenbach	Louk den Boer
Kenny Silven	Ronald Hendriksen

Afbericht:

Marco Ossenbaar
Ron Pronk

De voorzitter opent de vergadering om 19.45u en heet alle leden welkom, de agenda wordt vastgesteld.

De notulen van de vorige ledenvergadering worden besproken en goedgekeurd.

Huishoudelijk reglement.

Dit blijft inhoudelijk van kracht, hierin zijn geen veranderingen in geweest. Het reddingsstation Zeevang heet per 01-01-2016 reddingsstation Warder vanwege samenvoegingen van diverse gemeenten. Tijdens de vergadering wordt besloten de naamswijzing via het huishoudelijk reglement en de notulen aan te passen.

Updates van de commissies:

Commissie omgeving:

Luwtemaatregelen Hoorn

Hierin zitten de beroepsvaart (vissers), recreatie (en reddingsstations) en ecologen, er is gesproken over luwtemaatregelen (aanleg eilanden in het Hoornse Hop). Hierbij moet de vaarroute gewaarborgd blijven, maar ook de aan- en afvaart van reddingsboten bij deze eilanden. Ook de het probleem van fonteinkruid is een onderwerp wat regelmatig ter tafel komt. Eric W. vertegenwoordigt het station bij deze bijeenkomsten.

RVR

Kent momenteel 3 speerpunten: het teruglopend aantal vrijwilligers, hiervoor zal een goed werving- en selectiebeleid opgezet moeten worden, naast Eric zal Michael hierin ook deelnemen. Als tweede is de vraag om oefeningen uit te wisselen, hiervoor is aan Franz gevraagd mee te denken en als laatste de opleidingen binnen de verenigingen.

Conferentie IJmeer / Markermeer

Tijdens deze bijeenkomst heeft Eric onder andere gesproken met de directeur-generaal van het ministerie van Infrastructuur en Milieu en op deze manier ook daar het probleem van het fonteinkruid aangekaart. Naar aanleiding hiervan is Eric gevraagd aan te schuiven in de projectgroep en ook hier het wierprobleem op de kaart te zetten en mee te praten over de luwtemaatregelen.

Technische commissie:

In het komende jaar zullen de Beer en de Simac bestickerd gaan worden met het nieuwe logo, een servicebeurt krijgen en beide trailers worden vervangen, daarnaast zal de Simac een reparatie ondergaan aan de romp. Het pakkenhok zal aangepast gaan worden. Het is niet mogelijk om voor alle leden een eigen pak aan te schaffen, financieel is dat niet haalbaar. Wel zijn er afgelopen jaar weer een aantal pakken bijgekomen. Verzoek aan de leden om zuinig met de pakken om te gaan, met name de Poseidon-pakken zijn van dunner materiaal en daardoor

Algemene Ledenvergadering Reddingsstation Warder



kwetsbaarder. Er ligt een afspraak met de KNRM om pakken eventueel via hen te laten repareren, maar de pakken zijn dan lang weg. Graag alleen de pakken gebruiken die in het hok hangen, de andere pakken zijn als reserve en worden gefaseerd toegevoegd. Glenn zal het beheer van de pakken op zich nemen. Leden: Glenn, Frans, Edwin

Opleidings- en trainingscommissie:

De DAN-status is voor alle leden verlengd, Paul zal deze nog volgen. Voor enkele leden moet het EHBO-diploma nog verlengd worden, Kenny zal dit jaar starten met EHBO. De individuele gesprekken met de bemanningsleden heeft wat vertraging opgelopen, dit zal dit jaar verder opgepakt worden. De HUET-herhaling zal ook voor enkele leden weer volgen. Ook dit jaar zullen weer gezamenlijke oefeningen met omliggende stations worden gepland en een teambuilding. Slecht weer trainingen zullen per situatie bekeken worden en zijn mede afhankelijk van de status van de boten. Leden: Peter, Franz, Ron.

Website commissie:

De website is afgelopen jaar vernieuwd, ziet er professioneel uit. De besloten ledenpagina gaat nog verder ingevuld worden, de actierapporten zullen sneller op de site verschijnen. De webcam is actief, plan voor dit jaar is om meer foto's en filmpjes on-line te zetten, liefst ook van acties, indien het veilig is om hiervan beeldmateriaal van te maken. Michael krijgt hulp van Jim en Eric W. (als back-up).

Feest commissie:

Dit jaar zal er een teambuilding komen in plaats van de jaarlijkse BBQ. Verder wordt gesproken over de invulling van de reddingbootdag, waarvoor de kanovereniging en een hulphondenteam worden uitgenodigd. Een vraag die centraal staat is in hoeverre de bemanning ook de catering voor bezoekers moet verzorgen, of kunnen we hiervoor andere bronnen aanboren? Deze dag zal ook worden aangegrepen om meer naamsbekendheid te krijgen in de nieuwe gemeente. Leden: Ronald, Michael, Franz en Glenn.

Evenementen commissie:

De bekende evenementen als bv. Delta Regatta staan alweer op de evenementenkalender, maar ook incidentele aanvragen zoals het jubileum van een de watersportvereniging in Edam. Het belooft een druk jaar te gaan worden, het verzoek aan de bemanning om op tijd aan te geven of je aanwezig kunt zijn. Naar aanleiding van een incidenteel verzoek wordt besloten dat onze focus ligt op watergerelateerde ondersteuning, maar individuele hulp op persoonlijke titel vanuit de leden kan uiteraard wel. Leden: Louk en Peter.

Financiën.

Frank geeft uitleg bij de presentatie van de cijfers. Opvallend is dat er 2x een subsidie is opgenomen, omdat de subsidie van de gemeente Zeevang 2014 in 2015 is uitgekeerd, waardoor een wat vertekend beeld ontstaat. De telefoonkosten vallen hoger uit omdat de beveiliging weer is aangesloten en via de vaste telefoonlijn loopt. Deze maakt een aantal maal per dag contact tegen een starttarief.

Energiekosten zijn ook een grote kostenpost, er zal gekeken worden of overstappen rendabel is en of zonnepanelen een mogelijkheid zijn (Ronald).

Het onderhoud van het materiaal blijft een grote post, de technische commissie doet er alles aan de kosten zo laag mogelijk te houden, waarvoor complimenten van de penningmeester. Ook de aanschaf van een aantal nieuwe pakken en benodigdheden voor de Zuiderzee, zoals gevraagd door de verzekering, waren flinke uitgaven

De begroting van 2016 zal iets worden aangepast, de inkomsten uit donaties zullen op 0 gezet worden om meer recht te doen aan onze doelstelling om vrijwillig en kosteloos te redden.

De kascommissie heeft de kas gecontroleerd en goedgekeurd. De kascommissie 2017 zal bestaan uit Louk en Eric W. en Michael als reserve.

Verkiezingen.

Mariëlle heeft aangegeven af te treden, Ed zal 1 jaar langer doorgaan, mede vanwege het samengaan van de gemeenten en de contacten die hij heeft met de verschillende bestuurders in de gemeente en bij de KNRM.

Algemene Ledenvergadering Reddingsstation Warder



De leden stemmen op de kandidaten welke zich verkiesbaar hebben gesteld, de uitslag:

Johan T.	8 stemmen
Michael	5 stemmen
Karin	4 stemmen
Glenn	2 stemmen
Totaal:	19 stemmen

Hiermee nemen de leden afscheid van Mariëlle en komt Johan T. in het bestuur.

Meerjarenplan van het station.

Momenteel is er een goede teamgeest, we worden steeds professioneler door de diverse trainingen en cursussen. We krijgen steeds meer naamsbekendheid, al zal dat in de nieuwe gemeente wel weer investeringen vragen. Mede hiervoor heeft de voorzitter ook contacten met de lokale politiek en zal de komende reddingbootdag ook gebruikt gaan worden om ons in de nieuwe gemeente voor te stellen.

Financieel blijft het lastig, de fondsenwerving blijft moeizaam. Ook in de nieuwe gemeente hebben we subsidie aangevraagd, deze is in behandeling.

De status van het station blijft onduidelijk. Inmiddels is er een nieuwe directeur aangetreden bij de KNRM en is het proces om eventueel om te vlaggen naar de KNRM stil komen te liggen. We blijven onszelf profileren in de omgeving en naar de KNRM toe, maar netwerken blijft belangrijk.

Op de vraag of we automatisch bij de KNRM komen als de KNRM de Reddingsbrigade Nederland overneemt, moet de voorzitter het antwoord schuldig blijven. Er zitten in deze buurt een aantal reddingsbrigades, het is nog onbekend wat daar dan mee gaat gebeuren.

Rondvraag

- Franz: 6 maart is de teambuildingsdag, 's middags is ook het thuisfront welkom. Opstappen in Edam, geef aan of je komt.
- Glenn: de feestcommissie heeft te weinig geld in kas, svp de bierbonnen scheuren.
- Michael: Als leden van het station een eigen bedrijf hebben is het mogelijk om hun logo op de site van het station te zetten. Stuur het logo naar Michael en hij regelt het.
- Louk: Wil het bestuur de nieuwsbrief blijven hanteren, dit is handig en geeft een goed overzicht.
- Gerard: Gaat de cursus vaarbewijs voor de leden nog door? Er waren dit jaar niet veel aanmeldingen van externe kandidaten, maar bij voldoende aanmeldingen zal dit doorgaan. Het bestuur kijkt naar het aanbod van Ben van Kuringen voor hulp hierbij.
- Frans: Het aantal donateurs neemt af, we moeten proberen de donateurs die we nu hebben vast te houden. Kunnen we iets voor hen doen, bv een donateursdag? Frans en Frank zullen kijken naar mogelijkheden.
- Edwin: Op de website van de WSV Zeevang staan onze boten niet genoemd, is dat te regelen? Wanneer bestuur weer contact heeft met WSV wordt dit aangegeven.
- Eric W.: In het verleden werden er "bedrijvendagen" georganiseerd, bestaat dit nog steeds? Vanwege onze AMBI-status mogen we geen commerciële diensten leveren. Daarnaast hebben we ook bemanning nodig, die toch al schaars is. Er zijn, beperkt, mogelijkheden, tegen een donatie aan het station.
- Ed: Benadrukt nogmaals het belang van de bierbonnen en het scheuren hiervan!

Hierna bedankt de voorzitter de leden voor hun aanwezigheid en inzet van het afgelopen jaar en sluit de vergadering.